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§ 1  

Information 

Melker Larsson, utvecklingsstrateg i tillgänglighet vid Trafikverket 

besökte rådet och informerade om detta arbete. Rådet framförde 

synpunkter gällande trafikförändringar i SL-trafiken 2019-2020. Bland 

annat framfördes behov av en närtrafiklinje i Älvsjö. Melker Larsson 

rekommenderade rådet att göra en skrivelse och utveckla förslaget. Behov 

av förstärkt turtäthet på några viktiga busslinjer i området påtalades också 

samt förändring av intervaller på busslinje 144 så att morgontrafikens 

intervaller bibehålles men att man under lågtrafik återgår till 20 minuters 

intervaller.  
 

Anhörigkonsulent Inga Lill Borggren informerade om anhörigstöd. 

 

Verksamhetsutvecklarna Madeleine Peatt och Sandra Bornlinder 

lämnade en återkoppling kring tillgänglighetsvandringen som 

genomfördes i maj.  
 

§ 2  

Fastställande av föredragningslista, val av justerare och 

tid för justering 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

Vice ordförande Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordförande Helena Lanzer-Sillén justera protokollet. 

Protokollet justeras torsdag 23 augusti 2018. 

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll daterat 13 juni 2018 justerats 

torsdag 14 juni 2018. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Tidsskriften Funktion i fokus, nr 2/2018 

2. Epilepsiföreningens medlemstidning Synapsen, nr 3/2018 

3. Tellus och Tantos höstprogram 2018 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-08-30, §§ 5–7  

 
§ 5 

Aktivitetspark i Solberga  

Förslagsställaren önskar en aktivitetsplats någonstans i Solberga som 

riktar sig till lite större barn, där de bland annat kan träna, klättra och 

spela pingis.  
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Förvaltningen konstaterar att flera olika aktivitetsytor för lite större 

barn finns med i befintlig planering på olika platser i Solberga, såsom 

utegym, pingisbord, basketkorg och konstgräsplan. Den nya 

skateparken Solbrännan är också mycket populär i denna åldersgrupp. 

Det som inte planeras är en klättervägg. Förvaltningen tar med detta i 

idébanken för kommande planering och föreslår att 

medborgarförslaget får anses besvarat.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 10 augusti 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och framförde även vikten av 

ett bredare utbud av kulturella aktiviteter i Älvsjö. 

 
§ 6 

Redovisning av ej verkställda beslut till IVO, kvartal 2/2018  

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommunen varje kvartal redovisa till 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller 

insats som inte har kunnat verkställas inom tre månader från datum för 

gynnande beslut. Kommunen ska på motsvarande sätt rapportera om 

en insats har avbrutits och inte verkställts på nytt. 

 

För kvartal 2/2018 har ett ärende inom LSS rapporterats som 

verkställt. Inom SoL (äldreomsorg) har ett ärende anmälts som avslutat 

utan att verkställas.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 7 augusti 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
 

§ 7 

Ekonomisk rapport för juli 

Prognosen visar ett överskott på 4,4 miljoner kronor mot budget före 

resultatdispositioner och efter budgetjusteringar. Efter 

resultatdispositioner med 0,6 miljoner kronor redovisas ett överskott 

med 3,8 miljoner kronor. Prognosen bygger på att volymerna ligger på 

samma nivå i snitt resterande månader.  
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 8 augusti 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

 

§ 8 

Övriga frågor 

Workshop om program för tillgänglighet och delaktighet 

Rådet meddelade att denna workshop kommer att äga rum 

den 24 september klockan 13.00 och att man vid senare 

tillfälle tar upp frågan om datum och dagordning för 

workshop nr 2. 

 

Valet 2018 

Rådet lyfte frågan huruvida stadsdelen gör några åtgärder för ökat 

valdeltagande för boende i LSS-boenden. Man framförde önskemål 

om att enhetchef inom LSS och socialpsykiatri, Martin Pietsch, bjuds 

in och informerar kring detta. 

 

 


